



## EU Declaration of conformity

### Déclaration de conformité CE

**Manufacturer's name**  
*Nom du fabricant*

Wattsense

**Manufacturer's address**  
*Adresse du fabricant*

Racing Park - Immeuble Daytona  
4 chemin du Tronchon  
69410 Champagne-au-Mont-d'Or  
France

Wattsense states under its exclusive responsibility that the product referenced:  
*La société Wattsense déclare sous sa responsabilité exclusive que le produit référencé :*

**Product designation**  
*Désignation produit*

Wattsense Box EU

**Product reference**  
*Référence produit*

WSG-EU-SC-14-00

is in compliance with the essential requirements and other relevant provisions of the following directives:  
*est conforme aux exigences essentielles et aux autres dispositions pertinentes des directives suivantes:*

**RED directive 2014/53/EU**  
*Directive of the European Parliament and of the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment; Official Journal of the EU L153, 22/05/2014, p. 62–106*

*Directive du Parlement européen et du Conseil du 16 avril 2014 relative à l'harmonisation des législations des États membres relatives à la mise à disposition sur le marché d'équipements radioélectriques ; Journal officiel de l'UE L153 du 22/05/2014, p. 62–106*

**(EU) 2022/30**  
*Commission Delegated Regulation (EU) 2022/30 of 29 October 2021 supplementing Directive 2014/53/EU with regard to the application of the essential requirements referred to in Article 3(3), points (d), (e) and (f), of that Directive; Official Journal of the EU L7, 12/01/2022, p. 6–10*

*Règlement délégué (UE) 2022/30 de la Commission du 29 octobre 2021 complétant la directive 2014/53/UE en ce qui concerne l'application des exigences essentielles visées à l'article 3, paragraphe 3, points d), e) et f), de ladite directive ; Journal officiel de l'UE L7, 12/01/2022, p. 6–10*

The following test methods have been applied in order to prove presumption of conformity with the essential requirements of the UKCA marking:  
*Les méthodes d'essai suivantes ont été appliquées afin de prouver la présomption de conformité aux exigences essentielles du marquage UKCA :*

**Safety**  
*Sécurité*

EN 62368-1:2014 + AC1&AC2: 2015  
EN 62368-3:2017  
EN 62368-3:2020

**Electromagnetic Compatibility (EMC)**  
*Compatibilité électromagnétique (CEM)*

EN 301 489-1 V2.1.1  
EN 301 489-3 V2.1.1  
EN 55032 (2015)  
EN 55024 (2010) + A1 (2015)  
EN 55035 (2017)

**Radio frequency spectrum usage**  
*Utilisation du spectre des fréquences radio*

EN 301 908-1 V13.1.1  
EN 300 220-1 v3.1.1  
EN 300 220-2 v3.1.1

**Human exposure / Exposition des personnes**

EN 62311:2008

**Cybersecurity / Cybersécurité**

EN 18031-1:2024

**Place and date of issue**  
*Lieu et date d'émission*

Champagne-au-Mont d'Or, July 30, 2025  
Champagne-au-Mont d'Or, 30 juillet 2025

**Emmanuel VAL**  
CEO